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Protokół nr 23/20 

 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

w dniu 14 grudnia 2020 r., które odbyło w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard 

oraz w trybie zdalnym 

 

Rozpoczęcie posiedzenia 12:05 

Zakończenie posiedzenia 14:00 

 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, otworzył i prowadził Przewodniczący 

Komisji Paweł Żmuda. 

Przewodniczący Komisji Paweł Żmuda powitał biorących udział w posiedzeniu członków 

komisji. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu. Radni: Paweł Szutkowski, Sławomir Zabłocki oraz Paweł Żmuda 

byli obecni na sali konferencyjnej Urzędu Gminy, natomiast Radny Grzegorz Stępień był 

obecny zdalnie. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli Wójt Gminy Jerzy Makowski, Zastępca Wójta Dorota 

Mazur oraz Skarbnik Gminy Bernadeta Kubicka i Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej Anna Ładniak, które były obecne zdalnie. 

Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził, że jest niezbędne quorum 

do prowadzenia prawomocnych obrad. 

Na stan 4 członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, obecnych było 4 członków komisji. 

O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 

materiały, w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty. 

AD 1. Zatwierdzenie porządku posiedzenia 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Paweł Żmuda odczytał 

zaproponowany porządek posiedzenia i zwrócił się z pytaniem, czy są uwagi do tego 

porządku. 

Wobec braku uwag do porządku posiedzenia przewodniczący komisji poddał pod głosowanie 

zaproponowany porządek posiedzenia. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie, tj. 4 głosami „za” przyjęła porządek 

posiedzenia w brzmieniu jak niżej: 

1. Zatwierdzenie porządku posiedzenia; 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard na rok 

2021 oraz Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Stargard na lata 2021 – 2031; 

Komisja kieruje Opinię do Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 18 grudnia 2020 r.; 

4. Sprawy różne; 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

AD 2 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard 

na rok 2021 oraz Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stargard na lata 2021 – 2031; 

Komisja kieruje Opinię do Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu. 

Przewodniczący Komisji Paweł Żmuda zwrócił się do Skarbnik Gminy o wyjaśnienia 

odnośnie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do projektów uchwał w sprawie uchwalenia 
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budżetu i w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej oraz przygotowanego 

projektu autopoprawki do powyższych projektów uchwał. 

Skarbnik Gminy Bernadeta Kubicka wyjaśniła, że RIO zaopiniowała projekt uchwały 

budżetowej pozytywnie z pewnymi zastrzeżeniami, a wskazane zastrzeżenia zostały 

uwzględnione w projekcie autopoprawki do budżetu. Następnie Skarbnik Gminy wyjaśniła, 

że autopoprawka będzie badana przez RIO po uchwaleniu budżetu. Jeżeli chodzi o wskaźniki 

Skarbnik wyjaśniła, że wszystko jest w porządku i nie dzieje się nic, co mogłoby wpłynąć 
negatywnie na kondycje finansową Gminy. 

Kolejno Skarbnik Gminy Bernadeta Kubicka omówiła projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stargard na lata 2021 – 2031 wraz 

z projektem autopoprawki. Skarbnik Gminy wyjaśniła załącznik nr 3 do wieloletniej 

prognozy finansowej stanowiący wykaz przedsięwzięć Gminy Stargard. W ramach wydatków 

bieżących pojawiło się zadanie Program ERASMUS (+) Partnerstwo Współpracy Szkół, które 

będzie realizowała Szkoła Podstawowa w Grzędzicach. W tym roku na dniach otrzymano 

środki w kwocie 79 295,01 zł i w związku, że nie będą one wydane są wprowadzone do 

budżetu na przyszły rok, zarówno po stronie wydatków, jak i po stronie przychodów. Dlatego 

też w wpf zmienia się kwota przychodów. Łączne nakłady finansowe na to zadanie to kwota 

99 118,76 zł. Jest to wartość szacunkowa wyceniona według kursu euro na dzień, kiedy 

wpłynęły środki. Dlatego może ona ulec niewielkim zmianom, w zależności od kursu euro. 

W 2022 roku projekt będzie się kończył i będą poniesione wydatki w kwocie 19 823,75 zł. 

Odpowiadając na pytanie Przewodniczącego Komisji, na czym będzie polegał ten program, 

Skarbnik wyjaśniła, że będzie to integracja naszych uczniów z uczniami z terenu Unii 

Europejskiej. Będą to wyjazdy studyjne zarówno dla uczniów, jak i opiekunów. Następnie 

Skarbnik omówiła zadania w ramach wydatków majątkowych. Skarbnik wyjaśniła, że zostało 

zmienione zadanie w pozycji 1.3.2.2 – Przebudowa i rozbudowa budynku Szkoły 

Podstawowej w Strachocinie wraz z zagospodarowaniem terenu. Usunięto część pierwszą – 

budowę sali gimnastycznej. Zwiększyła się kwota wydatków. W ramach uzgodnień 
poczynionych w dniu 4 grudnia 2020 r., zwiększono o kwotę 600 tys. zł i łączna kwota 

nakładów finansowych to 7 195 838,00 zł, w tym planowane wydatki na przyszły rok 

to kwota 951 006,00 zł, a w 2022 roku inwestycja zostanie zakończona i będzie to kwota 

6 244 832,00 zł. Następna zmiana zadania to Przebudowa drogi gminnej. Była to droga 

w m. Grzędzice ulica Spacerowa, a zmieniono na drogę Wierzchląd – Skalin. Realizacja od 

przyszłego roku łączna kwota nakładów 3 mln zł. Większość inwestycji zostanie 

zrealizowana w 2023 roku. Kolejna zmiana dotyczy zadania budowy sieci wodociągowej 

do Witkowa Pierwszego i Radziszewa. Skarbnik wyjaśniła, że łączna wartość zadania się nie 

zmieniła. Zmiany dotyczą poszczególnych lat realizacji zadania. Z zaplanowanych 

na 2021rok środków na kwotę 2 mln zł zmniejszono do kwoty 1,5 mln zł, a o kwotę 
500 tys. zł zwiększono środki na 2024 rok, do kwoty 2,5 mln zł. Natomiast kwota 500 tys. zł, 

o którą zmniejszono to zadanie w 2021 roku zwiększyła na następny rok zadanie Przebudowa 

i rozbudowa szkoły w Strachocinie. Następnie Skarbnik wyjaśniła, że załącznik nr 1 jest 

przygotowany, ale radni go nie otrzymali, ponieważ chciałaby go jeszcze sprawdzić. 

Wobec tego, że Skarbnik Gminy musiała chwilowo opuścić posiedzenie komisji, 

Przewodniczący Komisji Paweł Żmuda zaproponował, aby zająć się kolejnymi punktami 

porządku posiedzenia, a punkt 2 pozostawić do kontynuacji po dołączeniu Skarbnik Gminy 

do posiedzenia komisji. 

Skarbnik Gminy Bernadeta Kubicka o godzinie 12.25, opuściła posiedzenie komisji, 

a Komisja przeszła do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.  

AD 3 Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 

18 grudnia 2020 r. 
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− projekt uchwały pod roboczym numerem XXII/1/20 w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie, tj. 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała 

ww. projekt uchwały, którego kopia stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XXII/2/20 w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy stałych Komisji Rady Gminy Stargard na 2021 rok 

Przewodniczący Komisji Paweł Żmuda odczytał plan pracy komisji, który stanowi 

załącznik nr 3 do projektu uchwały. 

Kolejno Przewodniczący Komisji wyjaśnił, że będzie mieć sugestię do planu pracy Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu, której jest również członkiem, aby ewentualnie 

zmienić kolejność punktów i przenieść punkt dotyczący transportu zbiorowego na I kwartał. 

Sugestię tę do przedyskutowania zgłosi na posiedzeniu Komisji Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu, zwołanego na dzień 16 grudnia 2020 r.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie, tj. 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała 

ww. projekt uchwały, którego kopia stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XXII/3/20 w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 r. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że w ramach prowadzonej profilaktyki funkcjonują 
świetlice wsparcia dziennego na terenie gminy.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie, tj. 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała 

ww. projekt uchwały, którego kopia stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XXII/4/20 w sprawie zmian budżetu gminy 

na 2020 r. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski omówił, poszczególne zmiany budżetu. Wójt wyjaśnił, że 

dzięki staraniom Przewodniczącego Rady, Gmina otrzymała dotację z państwowego funduszu 

celowego na realizacje zadań bieżących. Jest to dotacja z Funduszu Sprawiedliwości, 

w kwocie 99 990,00 zł, która w całości będzie przekazana na zakup sprzętu ratowniczo – 

gaśniczego dla jednostek OSP Sowno, Pęzino i Żarowo. Gmina otrzymała również subwencję 
w kwocie 55 tys. zł i jest tak zwane 500 zł dla nauczyciela. Wnioski nauczycieli o udzielenie 

pomocy są rozpatrywane i weryfikowane przez OAS. Środki te powinny być do końca roku 

rozliczone. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie, tj. 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała 

ww. projekt uchwały, którego kopia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XXII/5/20 w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków budżetu Gminy Stargard niewygasających z upływem roku budżetowego 

2020 

Wójt Gminy Jerzy Makowski omówił projekt uchwały i wyjaśnił, dlaczego termin tych 

zadań jest przedłużony, co wynika z uzasadnienia do projektu uchwały. 

W przypadku zadania dotyczącego opracowania dokumentacji projektowo – kosztorysowej 

„Budowa sieci wodociągowej na odcinku Lipnik-miasto Stargard” oraz zadania dotyczącego 

wykonania dokumentacji projektowo – kosztorysowej „Przebudowa drogi gminnej wraz 

z mostem w Witkowie Drugim” wydłużenie terminu realizacji umów spowodowane jest 

długotrwałymi procedurami uzyskania niezbędnych opinii i uzgodnień. Natomiast 

w przypadku Budowy świetlicy w Tychowie wraz z zagospodarowaniem terenu wydłużenie 

terminu, wynika głównie z braku siły przerobowej spowodowanej Covid-19 oraz braku 

uzyskania niezbędnych rozwiązań projektowych. 

Ponadto Wójt Gminy wyjaśnił, że jeżeli chodzi o Tychowo w trakcie realizacji pojawiło się 
założenie, aby ogrzewanie obiektu rozdzielić na dwa piece, zamiast jednego dużego pieca 
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gazowego. Wobec tego potrzebny jest drugi komin. Kolejną rzeczą, którą trzeba wykonać to 

zabezpieczenia przeciwpożarowe. Zmiany te spowodowały wzrost wartości zadania 

o 100 tys. zł. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie, tj. 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała 

ww. projekt uchwały, którego kopia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

O godzinie 12.47, do posiedzenia ponownie dołączyła Skarbnik Gminy Bernadeta Kubicka.  

AD 2 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard 

na rok 2021 oraz Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stargard na lata 2021 – 2031; 

Kontynuując punkt 2 porządku posiedzenia komisji Skarbnik Gminy Bernadeta Kubicka 

omówiła projekt autopoprawki do projektu uchwały budżetowej. Skarbnik wyjaśniła, 

że pewne zmiany są spowodowane sytuacjami, które wynikły na dniach w ostatnim czasie, 

tak jak Program ERASMUS (+). Kolejnymi zmianami, o których była mowa w dniu 4 

grudnia dotyczy budowy sieci wodociągowej wraz z przyłączeniami dla Witkowa Pierwszego 

i Radziszewa, gdzie pomniejszono wydatki o 500 tys. zł oraz budowa szatni sportowej 

kontenerowej w m. Krąpiel, gdzie pomniejszono wydatki o 100 tys. zł. W całości wydatki 

te przeniesiono na paragraf 6050 zwiększając nakłady na Przebudowę i rozbudowę budynku 

Szkoły Podstawowej w Strachocinie w wraz z zagospodarowaniem terenu. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że kolejna zmiana to zmiana zaproponowana przez radnego 

Grzegorza Stępnia dotycząca budowy studni głębinowej dla potrzeb nawadniania boiska 

sportowego w m. Małkocin kwocie 30 tys. zł, która została ściągnięta i przeniesiona do 

rozdziału 60017 w paragrafie 4270 na remonty dróg wewnętrznych. Zamiany dotyczy 

również zaplanowana budowa kontenerowej świetlicy wraz z zagospodarowaniem 

przyległego terenu w m. Sułkowo, gdzie ściągnięto zaplanowaną kwotę 350 tys. zł 

i przeznaczono ją w kwocie 200 tys. zł na budowę sieci wodociągowej na odcinku Lipnik – 

miasto Stargard. 

Kolejne zmiany dotyczą opinii RIO, ponieważ trzeba zwiększyć rezerwę celową na 

zarządzanie kryzysowe o kwotę 10 tys. zł, rezerwę ogólną o kwotę 25 tys. zł i wpłaty na rzecz 

Izb rolniczych o 300 zł. Ostatnią zamianą z tych środków ze świetlicy jest przeznaczenie 

na modernizacje dróg gminnych 114 700,00 zł i głównie, kwota ta będzie przeznaczona, tak 

jak ustalono podczas połączonych komisji, na dokończenie budowy chodników na ulicy 

Gryfa w Grzędzicach.  

Następna zmiana dotyczy oświaty i wychowania. Wprowadzono rozdział 80146 – 

dokształcanie i doskonalenie nauczycieli, paragraf 4300, na kwotę 58 610,00 zł, 

pomniejszając jednocześnie o tę kwotę dowóz uczniów, ponieważ wiadomo, że nie będą one 

w styczniu w pełni realizowane.  

Skarbnik wyjaśniła, że zmiany dotyczy też zmiana nazwy zadania bez zmiany kwot. Dotyczy 

to zmiany nazwy z „dotacja dla Zarządu Dróg Wojewódzkich na wykonanie ścieżki 

rowerowej w ciągu drogi wojewódzkiej nr 106 na odcinku M. Stargard – Kicko” na „dotacja 

dla Zarządu Dróg Wojewódzkich na budowę chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 106 na 

wysokości zabudowań Kolonia Dolna Grabowo” i pozostaje kwota 220 tys. zł. Następna 

zmiana nazwy zadania, która kwotowo nie wpływa na budżet to zmiana nazwy zadania 

w rozdziale 60016 w paragrafie 6050 i zmiana nazwy na przebudowę drogi gminnej 

Wierzchląd – Skalin. Skarbnik Gminy dodała, że zmiany, które wskazała RIO, zostały 

w autopoprawce uwzględnione.  

Odpowiadając na pytania Przewodniczącego Komisji, odnośnie sporządzania autopoprawki, 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że po uzyskaniu pozytywnej opinii przez Komisje Gospodarki 

Mienia Komunalnego i Budżetu do przedstawionego projektu autopoprawki, zostanie 

sporządzony właściwy dokument z autopoprawką, zaakceptowany przez Radcę Prawnego, 

który zostanie przedłożony radnym przed sesją.  
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Kolejno Przewodniczący Komisji Paweł Żmuda odniósł się do nadwyżek z lat ubiegłych 

dotyczących przychodów i zapytał, czy kwota 1 957 510,00 zł dotyczy środków z Funduszu 

Samorządowego, Skarbnik Gminy potwierdziła, że środki te dotyczą Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych i dodała, że po zmianach kwota przychodów się zwiększy do 

2 036 805,01 zł, o tę kwotę, która wynika z Programu ERASMUS (+). 

Następnie Przewodniczący Komisji Paweł Żmuda odniósł się do dotacji celowej 

dla Powiatu Stargardzkiego na dokończenie chodnika w m. Klępino oraz rozdysponowania 

dotacji na jednostki OSP. Skarbnik Gminy Bernadeta Kubicka wyjaśniła, że na ten 

moment nie ma takiej wiedzy, jakie dokładnie kwoty będą przydzielone dla poszczególnych 

jednostek. Natomiast Wójt Gminy Jerzy Makowski odniósł się do dotacji dla Powiatu 

i wyjaśnił, że nie można podpisać porozumienia, jeśli nie ma zaplanowanych środków 

w budżecie. Wójt poinformował, że Powiat przesłał pismo odnośnie kosztów budowy 

przystanku w Żarowie przy drodze powiatowej na kwotę ok. 500 tys. zł. 

Wobec powyższego wywiązała się dyskusja odnośnie kosztów budowy tego przystanku oraz 

partycypacji Gminy w kosztach inwestycji wykonywanych przez Powiat. 

Kolejno Przewodniczący Komisji Paweł Żmuda odniósł się do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej, do załącznika nr 1 i pozycji dotyczącej spłat rat 

kapitałowych kredytów i pożyczek oraz wykupu papierów wartościowych na rok 

2021 i kwoty 2,812 mln zł. Skarbnik Gminy wyjaśniła, że jest to kwota kredytu, który 

Gmina kończy spłacać, a który był zaciągnięty w 2011 roku. Jest to ostatnia rata. Natomiast 

spłata nowych kredytów rozpocznie się dopiero w 2022 roku, a jeden nawet w 2023 roku.  

Następnie Przewodniczący Komisji Paweł Żmuda odniósł do załącznika nr 2 i wolnych 

środków. Skarbnik Gminy wyjaśniła, że jest to nadwyżka z roku 2019 r., która nie została 

wprowadzona do budżetu w roku 2020, w związku tym można ją zaplanować do budżetu 

w roku 2021, w celu sfinansowania deficytu budżetu, co jest ujęte w opinii RIO. 

Po zakończeniu wyjaśnień Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie tj., 4 głosami 

„za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Stargard na rok 2021 wraz projektem autopoprawki do projektu uchwały. 

Następnie Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie tj., 4 głosami „za”, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Stargard na lata 2021 – 2031 wraz projektem autopoprawki do projektu uchwały.  

Kopia opinii kierowanej do Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

AD 4. Sprawy różne 

Radny Grzegorz Stępień zapytał, czy jest możliwość wprowadzenia do porządku obrad sesji 

procedowania projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenia ich przebiegu, chodzi o projekt uchwały, który został zdjęty z porządku obrad sesji 

w miesiącu wrześniu odnośnie drogi w Małkocinie, aby weszła w życie od 2021 roku.  

Wójt Gminy Jerzy Makowski odpowiedział, że nie ma takiej możliwości, ponieważ zgodnie 

z przepisami, aby taka uchwała mogła obowiązywać od następnego roku, należy ją podjąć do 

końca III kwartału roku poprzedzającego.  

Przewodniczący Komisji Paweł Żmuda odniósł się do pozyskiwania funduszy i zapytał, 

czy na przyszły rok są zaplanowane środki na dostęp do portalu granty.pl. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski odpowiedział, że gdyby zadanie to nie było ujęte w projekcie 

budżetu, znajdzie środki, by w następnym roku je wprowadzić. 

Odpowiadając na kolejne pytanie Przewodniczącego Komisji Pawła Żmudy, czy coś więcej 

wiadomo odnośnie remontu i organizacji ruchu na drodze obok nowo powstałego marketu 

w Pęzinie, Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur powiedziała, że informacje w tym 
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temacie zostaną udzielone na posiedzeniu Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego 

i Budżetu. 

Radny Sławomir Zabłocki zapytał, czy już wyjaśniło się coś w sprawie wymiany odcinka 

sieci wodociągowej w Barzkowicach od skrzyżowania w kierunku Centrum Kultury i Sportu, 

który ulega częstym awariom? Wójt Gminy Jerzy Makowski odpowiedział, że sprawdzi 

w referacie jak to wygląda i odpowie. 

Radny Grzegorz Stępień zwrócił uwagę na zaplanowane w budżecie środki 

na upowszechnianie sportu i chciałby zasugerować, aby zmienić regulamin przyznawania tej 

dotacji, żeby włączyć nawet organizacje pozarządowe działające na terenie sołectw, gdzie nie 

ma klubów piłkarskich. Radny dodał, że na ten temat będzie chciał więcej podyskutować 
na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Komisji Paweł Żmuda poprosił o sprawdzenie możliwości zrobienia 

podjazdu dla osoby niepełnosprawnej, w Pęzinie przy osiedlu. 

AD 5. Zamknięcie posiedzenia komisji 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Paweł Żmuda podziękował wszystkim członkom za udział i zamknął posiedzenie 

komisji. 
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